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Abstract (en)
1. Alternating-motion, driving and driven volumetric machine, comprising a cylinder (1) and a free double-action piston (2) mounted therein,
characterized in that the cylinder (1) and the piston (2) are so arranged as to bound at each one of the cylinder ends, at least three chambers (3-3',
4-4' and 17-17') the one of which at least is separated from the other chambers, means being provided for alternately sucking and discharging
at least one receiving fluid into four of those chambers located two-by-two on either side of the piston (2), as well as timing means for alternately
feeding and exhausting a motive fluid into the two other chambers located on either side of the piston (2), the motive fluid being separate from the
receiving fluid.

Abstract (fr)
La présente invention concerne une machine à mouvement alternatif. Cette dernière comprend un cylindre 1 et un piston libre 2 à double effet
monté dans ce cylindre, ce dernier et le piston étant agencés pour délimiter, à chacune des extrémités du cylindre, au moins deux chambres 3-3'
et 4-4' séparées l'une de l'autre, des moyens 5 étant prévus pour l'aspiration et le refoulement alternatifs d'un fluide dans les chambres 4 et 4' de
la machine situées de part et d'autre du piston, ainsi que des moyens de distribution 18 pour l'admission et l'échappement alternatifs d'un fluide
moteur dans les deux autres chambres 3 et 3' situées de part et d'autre du piston.
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